



MEDIA RELEASE

Murray & Parent Win at National Team Selection Event in Brossard



BURLINGTON (February 8 2026) – Sam Murray (St-Basile-Le-Grand, QC) and Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) finished in top spot at the National Team Selection Event that was held in Burlington, Ontario on February 6 and 7, 2026.

Men's Open Division

In the men's final on Saturday, Murray faced Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) in a very competitive and close match. Iwaasa claimed the opening game 11–7, but Murray responded with three consecutive wins, 12–10, 11–7, 12–10. Both athletes delivered a fast-paced, physical performance, showcasing why racquetball is such an exciting sport.

The men's bronze medal match saw Trevor Webb of Kitchener, ON, take on Leyton Gouldie of Brandon, MB. Webb jumped out to an early lead, taking the first two games 11–3 and 11–5. Gouldie pushed hard in the third, but Webb held strong to edge out a 12–10 victory and claim the bronze.

Women's Open Division

The women's draw followed a round-robin format, with Juliette Parent finishing on top of the standings, earning a perfect record with decisive wins in every match.

Chloé Jauvin earned the silver medal, delivering a strong and consistent performance throughout the tournament. Her only loss came against Parent.

Marjolaine Parent captured bronze in her second tournament back after a break from the national team. Racquetball Canada celebrates her dedication in balancing life as a new mother and elite-level competition.

National Team Implications

This was the final selection event ahead of the 2026 Pan American Championships in Guatemala, taking place March 27 to April 4. The national team will be announced in the coming weeks.

Easterns

In addition to the National Team Selection Event, Racquetball Ontario hosted the Easterns, an inclusive tournament welcoming athletes of all ages and skill levels. The event brought together 42 competitors from across Ontario, showcasing the depth and growth of the sport at the provincial level. Participants competed across multiple age and ability divisions, including several of Ontario's rising junior athletes who represent the future of the game. A summary of division winners can be found in the results section below.

Racquetball Canada sincerely thanks Tournament Director Kyle Wiseman and the team of dedicated volunteers, our host facility Burlington Hall Sporting Club, and Racquetball Ontario for their outstanding support. We also extend our gratitude to the Government of Canada for its continued financial commitment to high-performance racquetball programs, including national-level competitions.

Draws and results: <https://secure.racquetballcanada.ca/entry-list/matches/1017382/50101/0/M/>

Results Summary: Open Women - National Team Selection Event

1. Juliette Parent, Saint-Jacques QC
2. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC
3. Marjolaine Parent, St-Basile-Le-Grand, QC
4. Lahni Buller, Grande Prairie, AB
5. Kaitlyn Couckuyt, Brandon, MB

Results Summary: Open Men - National Team Selection Event

1. Samuel Murray, St-Basile-Le-Grand, QC
2. Coby Iwaasa, Lethbridge, AB
3. Trevor Webb, Kitchener, ON
4. Leyton Gouldie, Brandon, MB
5. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC
6. Mitch Brayley, Calgary AB
7. Lee Connell, Saskatoon, SK

8. Christian Pocsai, New Hamburg, ON
9. Asher Pocsai, New Hamburg, ON
10. Roger Harripersad, Calgary, AB
11. Raphaël Guillemette, Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC
12. Matthew Swaine, Etobicoke, ON
13. Matt Forstner, Burlington, ON
14. Tommy Murray, St-Basile-Le-Grand, QC
15. Roberto Santander, Grassie ON
16. Noah McEwen, Sherwood Park, AB

Division Winners - Easterns

Elite Singles: Luke Coughy (Cambridge, ON)

A Singles: Evan Aiello (Burlington, ON)

Women's A Singles: Talia King (Burlington, ON)

B Singles: Christopher Jette (Dundas, ON)

Junior B Singles: Asher Wiseman (Burlington, ON)

A/B Doubles: Aaron Agnew / Kyrlo Tkach (Hamilton, ON / Burlington, ON)

Women's Doubles: Hosanna Coughy / Talia King (Cambridge ON / Burlington, ON)

Junior Doubles: Saish Bhavsar / Asher Wiseman (Thorold, ON / Burlington, ON)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUE

Murray et Parent en tête lors de l'événement de sélection de l'équipe nationale d'hiver 2026



BURLINGTON (8 février 2026) – Sam Murray (St-Basile-Le-Grand, QC) et Juliette Parent (Saint-Jacques, QC) ont terminé en tête lors de l'événement de sélection de l'équipe nationale qui s'est tenu à Burlington, en Ontario, les 6 et 7 février 2026.

Division masculine ouverte

Lors de la finale masculine samedi, Murray a affronté Coby Iwaasa (Lethbridge, AB) dans un match très disputé et serré. Iwaasa a remporté le premier jeu 11-7, mais Murray a répliqué en remportant trois jeux consécutifs, 12-10, 11-7, 12-10. Les deux athlètes ont livré une performance physique et rapide, démontrant pourquoi le racquetball est un sport si passionnant.

Le match pour la médaille de bronze masculine a opposé Trevor Webb, de Kitchener, en Ontario, à Leyton Gouldie, de Brandon, au Manitoba. Webb a rapidement pris l'avantage, remportant les deux premiers jeux 11-3 et 11-5. Gouldie a tout donné dans le troisième jeu, mais Webb a tenu bon pour s'imposer 12-10 et remporter la médaille de bronze.

Division ouverte féminine

Le tableau féminin s'est déroulé selon un format de tournoi à la ronde, Juliette Parent terminant en tête du classement avec un bilan parfait et des victoires décisives dans tous les matchs.

Chloé Jauvin a remporté la médaille d'argent, grâce à une performance solide et constante tout au long du tournoi. Sa seule défaite a été contre Parent.

Marjolaine Parent a remporté la médaille de bronze lors de son deuxième tournoi après une pause dans l'équipe nationale. Racquetball Canada salue son dévouement à concilier sa vie de nouvelle maman et la compétition de haut niveau.

Implications pour l'équipe nationale

Il s'agissait de la dernière épreuve de sélection avant les Championnats panaméricains 2026 au Guatemala, qui se dérouleront du 27 mars au 4 avril. La composition de l'équipe nationale sera annoncée dans les prochaines semaines.

Tournois de l'Est

En plus de l'événement de sélection de l'équipe nationale, Racquetball Ontario a fièrement accueilli les Easterns, un tournoi dynamique ouvert aux athlètes de tous âges et de tous niveaux. L'événement a réuni 42 concurrents de partout en Ontario, démontrant ainsi la profondeur et la croissance de ce sport à l'échelle provinciale. Les participants se sont affrontés dans plusieurs divisions d'âge et de niveau, y compris plusieurs athlètes juniors prometteurs de l'Ontario qui représentent l'avenir de ce sport. Vous trouverez un résumé des gagnants de chaque division dans la section des résultats ci-dessous.

Racquetball Canada remercie sincèrement le directeur du tournoi, Kyle Wiseman, et l'équipe de bénévoles dévoués, notre hôte, le Burlington Hall Sporting Club, et Racquetball Ontario pour leur soutien exceptionnel. Nous exprimons également notre gratitude au gouvernement du Canada pour son engagement financier continu envers les programmes de racquetball de haut niveau, y compris les compétitions nationales.

Tableaux et résultats :

<https://secure.racquetballcanada.ca/fr/liste-de-confirmation/matches/1017382/50101/0/M/>

Résumé des résultats : Division ouverte féminine - Épreuve de sélection de l'équipe nationale

1. Julliette Parent, Saint-Jacques QC
2. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC
3. Marjolaine Parent, St-Basile-Le-Grand, QC
4. Lahni Buller, Grande Prairie, AB
5. Kaitlyn Couckuyt, Brandon, MB

Résumé des résultats : Division ouverte masculine - Épreuve de sélection de l'équipe nationale

1. Samuel Murray, St-Basile-Le-Grand, QC
2. Coby Iwaasa, Lethbridge, AB
3. Trevor Webb, Kitchener, ON
4. Leyton Gouldie, Brandon, MB
5. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC
6. Mitch Brayley, Calgary AB
7. Lee Connell, Saskatoon, SK
8. Christian Pocsai, New Hamburg, ON
9. Asher Pocsai, New Hamburg, ON
10. Roger Harripersad, Calgary, AB
11. Raphaël Guillemette, Saint-Antoine-sur-Richelieu, QC
12. Matthew Swaine, Etobicoke, ON
13. Matt Forstner, Burlington, ON
14. Tommy Murray, St-Basile-Le-Grand, QC
15. Roberto Santander, Grassie ON
16. Noah McEwen, Sherwood Park, AB

Vainqueurs de division – Tournois de l'Est

Simple elite : Luke Coughy (Cambridge, ON)

Simple A: Evan Aiello (Burlington, ON)

Simple féminin A : Talia King (Burlington, ON)

Simple B : Christopher Jette (Dundas, ON)

Simple junior B : Asher Wiseman (Burlington, ON)

Double A/B: Aaron Agnew / Kyrylo Tkach (Hamilton, ON / Burlington, ON)

Double féminin : Hosanna Coughy / Talia King (Cambridge ON / Burlington, ON)

Double junior : Saish Bhavsar / Asher Wiseman (Thorold, ON / Burlington, ON)

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!